
V Libochovanech dne 1. března 2011 

  

  

Vážení spoluobčané a návštěvníci našich webových stránek 

    

            Zima  se snad už blíží ke svému konci a  chystá se předat vládu jaru, které tak 

dychtivě očekáváme. Zasněžené vánoce se líbily zejména dětem, ale nám dospělým  to množství 

sněhu dost znepříjemňovalo život na ulicích i na silnicích. Nebýt pana J. Petroviče, který neváhal už 

kolem čtvrté hodiny ranní vyjet se svým traktorem a radlicí do ulic, mnohým z nás by se vyjíždělo do 

práce s většími problémy. 

         Uznání  si zaslouží také „rychlá rota“ Jardy T. a Pepy K., kteří,  kolikrát ztuhlí až na kost,  trpělivě 

odklízeli stále se sypající sníh, aby obec byla aspoň trochu průchozí a průjezdná. Tuhá zima se nám i 

značně prodražila. 

         Sníh roztál a naše komunikace se ukázaly v celé své kráse. Jedna díra  větší jak druhá, 

potřebovaly by generální opravu. Určitě budeme mít co dělat. 

            Zima by měla končit Masopustem, a já bych ráda  poděkovala  Polabským dětem  za jeho 

úspěšně zorganizovaný druhý ročník. Průvodu masek, za doprovodu kapely, nevadil ani mrazivý den. 

Připravené hody neměly chybu a veselo bylo také. Jak bylo zvykem už ve středověku „Masopust“  byl 

období hojnosti, rejů,  zábav a veselí. Proto jej někteří zakončili  na Kovárně s muzikou a ostatní se 

bavily na sportovním plese ve Velkých Žernosekách. Sportovcům rovněž patří chvála, protože i ples se 

povedl. Bavili jsme se až do rána. 

         Chystáme se na vítání jara a s jarem na spoustu nové práce a snad i legrace. Čeká nás úklid obce 

s řadou drobných oprav. Proto neničme si to co máme. Mám na mysli posezení u Labe a kabiny na 

hřišti. Proč se ti malí výrostci baví tím, že vše kolem sebe ničí.? Nechci opakovat předešlé výzvy, ale 

zkusme jim domluvit už doma, tam jim ničení také nedovolujeme. 

         Během února jsem podali žádosti o dotace na územní plán a na opravu elektroinstalace 

v Mateřské škole, tak doufáme, že aspoň něco vyjde. Také se nám podařilo obhájit slibovanou dotaci 

na opravu kostela „bez závad“, tak i zde jsme v očekávání.  Protože penízky se nám budou hodit. 

Držme si  palce. 

         V dohledné době vyjde opět Obecní zrcadlo, kde najdete informace o dění v obci a doufejme i 

důležité zajímavosti. Tak Vám přeji hezké počteníčko a někdy zase nashledanou. 

  

                                                                                              Mirka Vencláková, starostka 

 


